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خبر

بهداشت و سلامت

در پانزدهمین کنگره بین المللی میکروب 
شناسی بالینی استاد البرزی؛

هشدار رئیس مرکز مدیریت 
بیماری های واگیر درمورد

 خیز ششم کرونا
بهداشت،  وزارت  واگیر  بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
درمان و آموزش پزشکی با مروری بر پنج موج بیماری کرونا 
در کشور از ابتدای شیوع تاکنون، نسبت به مواجهه با موج 
ششم این بیماری هشدار داد و عواملی از جمله تغییر فصل، 
تعدد مسافرت ها، بازگشایی مدارس و برگزاری اجتماعات را 

در این زمینه دخیل دانست.
محمدمهدی گویا پانزدهمین کنگره بین المللی میکروب 
شناسی بالینی استاد البرزی با بیان آخرین وضعیت کرونا در 
کشور، نحوه پاسخگویی سیستم سلامت کشور به این پاندمی 
را تبیین کرد و تداوم طرح شهید سلیمانی با قوت و کیفیت 
بیشتر را یکی از ارکان اساسی برای کنترل همه گیری خواند.
وی ادامه داد: اکنون هفت شهرستان کشور در وضعیت قرمز، 
۱۰۸ شهرستان در وضعیت شکننده نارنجی، ۲۴۷ شهرستان 
در وضعیت زرد و ۸۶ شهرستان نیز در وضعیت آبی قرار دارد.

گویا با امیدبخش خواندن روند اجرای واکسیناسیون در کشور 
طی دو ماه اخیر، نسبت به بهبودی روند کنونی ابراز امیدواری 
کرد و افزود: تاکنون بیش از ۴۶ میلیون نفر در کشور دُز اول 
واکسن را دریافت کرده و بیش از ۲۰ میلیون نفر نیز هر دو دز 

واکسن را دریافت کرده اند.
وی با اشاره به دستاوردهای مهم بسیج ملی طرح شهید حاج 
قاسم سلیمانی در سه بخش مراقبتی، نظارتی و حمایتی 
با حدود  تماس  از  بعد  غربالگری  ملی  اجرای طرح  گفت: 
۱۶ میلیون نفر از جمعیت کشور، ارائه مراقبت در منزل به 
حدود ۵۵۵ هزار نفر، انجام بیش از ۶ میلیون تست سریع 
از افراد دارای علایم بیماری، انجام بیش از هفت میلیون و 
۶۰۰ هزار تست PCR، انجام بیش از  هشت میلیون بازرسی 
از یک میلیون اخطار بهداشتی به  ارائه بیش  از اماکن و 
متخلفان همچنین تعطیلی موقت بیش از ۷۵ هزار مرکز 
متخلف، بخشی از دستاوردهای این طرح ملی در گام پنجم 

بوده است.
بهداشت  وزارت  واگیر  بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
حمایت از بیش از یک میلیون و ۵۰۰ هزار خانواده ای که در 
اثر کرونا شرایط زندگی آنان به طور قابل توجهی تحت تاثیر 
از دیگر دستاوردهای طرح شهید حاج  قرار گرفته است را 
قاسم سلیمانی برشمرد و بر اهمیت تداوم این طرح با قوت 
و کیفیت بیشتر به عنوان راهکاری اساسی برای کنترل این 

همه گیری تاکید کرد.
گویا به تدوین سند ملی واکسیناسیون کووید۱۹ به همت 
کمیته فنی واکسیناسیون به عنوان یکی از ارزشمندترین 

اقدامات یاد کرد که شاهد ثمرات آن هستیم.
وی با اشاره به آخرین آمارهای واکسیناسیون سراسری کرونا 
در کشور از واکسینه شدن ۸۹ درصد از افراد بالای ۸۰ سال 
در کشور خبر داد و افزود: ۷۶درصد از جمعیت گروه سنی 
۷۰ تا ۷۹ سال نیز تا کنون هر دو دُز واکسن کرونا را دریافت 

کرده اند.
رئیس مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت در 
معلمان  از  درصد  کنون ۷۱  تا  کرد:  اضافه  بهداشت  وزارت 
را  واکسن  دز  دو  نیز  درصد  و ۵۳  دز  یک  دولتی  مدارس 

دریافت کرده اند.
گویا خاطرنشان کرد: در راستای شفاف سازی و با توجه به 
توانمندی نظام سلامت کشور برای ثبت و گزارش عوارض 
واکسن، ایران جزو ۱۶ کشور با درآمد متوسط و پایین در 
سطح دنیا است که با سازمان جهانی بهداشت در این زمینه 

مشارکت دارد.
پانزدهمین کنگره بین المللی میکروب شناسی بالینی استاد 
البرزی از ۲۲ مهر به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شیراز آغاز به کار کرده و تا هفت آبان ماه به 

صورت سه دوره متوالی ادامه می یابد.

داستان جلد

کرونا در ایران

براساس اعلام وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
۱۸۱ بیمار مبتلا به کرونا طی ۲۴ ساعت گذشته جان خود 
را از دست دادند و در این بازه زمانی یک میلیون و ۴۷۰ هزار 

دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.
قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۱۱ هزار و ۸۴۴ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد که یک هزار و ۸۰۴ نفر از آنها بستری 
شدند، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۵ میلیون 
نفر رسید، طی ۲۴ ساعت گذشته،  و ۷۹۶ هزار و ۶۵۹ 
۱۸۱ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جان باختگان این بیماری به ۱۲۴ هزار و ۲۵۶ نفر رسید، 
همچنین تا کنون ۵ میلیون ۳۳۳ هزار و ۳۰۴ نفر از 

بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.

۴ هزار و ۶۹۳ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ نیز در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند، 
تا کنون ۳۴ میلیون و ۱۱۵ هزار و ۵۸۷ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
همچنین در شبانه روز گذشته، یک میلیون و ۴۷۰ هزار 
و ۱۵۸ دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شد، تا کنون ۴۸ 
میلیون و ۹۵۶ هزار و ۶۹۳ نفر دُز اول واکسن کرونا و ۲۵ 
میلیون و ۱۵۶ هزار و ۹۸۷ نفر نیز دُز دوم را تزریق کرده اند 
و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۷۴ میلیون 

و ۱۱۳ هزار و ۶۸۰ دُز رسید.
اکنون ۹ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۱۰۶ شهر در وضعیت 
نارنجی، ۲۲۸ شهر در وضعیت زرد و ۱۰۵ شهر در وضعیت 

آبی قرار دارند.

وقتی همه چیز عیان است؛

چه شد که »او« شد »او«!

تعداد بهودیافتگان کرونا به ۵ میلیون ۳۳۳ هزار و ۳۰۴ تن رسید

اصولا در کشور ما، صفات پیش از اقدامات به نام و کام 
مسئولان نوشته می شوند. بی شک این گزاره خلاصه ای از 
شرایط برخی از مسئولان استان البرز و شهر کرج است که 
پیش از شروع فعالیت خود در مناصب مختلف، از آن ها 
با صفات و نام های والایی چون »انقلابی«، »ارزشی« و... 

یاد شد و بعدتر، آن کارِ دیگر کردند!
بهره برداری  انقلاب  ارزش  به  از واژه ای  قطعا زمانی که 
می شود، عملکرد و رویکردِ افراد یا آن مجموعه، بیشتر 
موردِ نظارت و حتی قضاوت قرار می گیرد، آن نظارت 
توسط مردمی است، که برای حفظ آبروی نظام و انقلابِ 
شکوهمند اسلامی، بیش از چهار دهه است که پایِ کارِ 
ارزش های انقلاب و خونِ پاک شهدا ایستاده اند، پس 
اگر از نام و نشان انقلاب توسط مسئولان بهره برداری 
باید در راستای سیاست ها و معنویات نظام  می شود، 
اسلامی قدم برداشته شود و هیچ عذری هم در این راه 
پذیرفته نخواهد بود، گرچه تخلف یک شخص، نمی تواند 
به نام جریان انقلاب و انقلابیون نوشته شود، اما تخلف 
از سوی مدعیان انقلابی گری، هیچ خط و ربطی با همان 

ارزش های مذکور ندارد.

اگر موردی از »بنده« دیدید، حتما مطرح کنید!

اما پیش از آغاز فعالیتِ دورۀ ششم شورای اسلامی شهر 
کرج، در مجلسی هم صحبت با جواد چپردار شدم، 
از برنامه ها، اهداف و خط قرمز هایی که برای خود 
گفت وگوی  این  پایانِ  در  کردم.  سوال  کرده  تبیین 

کوتاه، رئیس فعلی شورای اسلامی کرج، جمله ای گفت 
که آن روز، نورِ امید را برای روی کارآمدن مسئولی متعهد 
در دلم روشن کرد، وی گفت: »اگر موردی از بنده دیدید، 

حتما مطرح کنید!«

شما فکر کردید که »ما« تخلفات برخی از پیمانکاران 
خاص شهرداری را نمی دانیم!؟

بگذریم؛ اما چندی پیش در تماسِ مدیرمسئول نشریه با 
رئیس شورای شهر، جهت اطلاع رسانی برخی از چالش های 
شهری و تخلفات کثیری از تعدادی از پیمانکاران خاص 
کرد  اشاره  موضوعی  به  چپردار  جناب  کرج،  شهرداری 
که بسیار تامل برانگیز بود. رئیس شورای شهر کرج در 
اظهارنظری عجیب درخصوص تخلفات متعدد موجود 
تصریح کرد: »شما فکر کردید که ما تخلفات برخی از 

پیمانکاران خاص شهرداری را نمی دانیم!؟«

اندر حکایت دو اظهار نظر آقای رئیس!

شورای  انتخابات  کاندیدای  با  هم صحبتی  آن  از  اما 
نشریه  مدیرمسئول  مصاحبتِ  تا  کرج  شهر  اسلامی 
با رئیس شورای شهر، زمان زیادی نگذشته که حالا با 
اتفاقاتِ رخ داده، شرایط و نگاهِ ما تغییر کرده است، بنا 
بر رسالت کاری و قولی که شخصِ جناب چپردار داد، این 
موضوعات و مابقی کم و کاستی های شهر را تا کنون 
مطرح کرده ایم، اما طبق صحبت هایی که ما بین رئیس 
شورای اسلامی شهر و مدیرمسئول نشریه رد و بدل شد، 
مطرح  باید  همچنان  را  معضلات  که  نمی دانیم  دیگر 
مردم  نمایندگانِ  توسط  تا  کنیم 
این  همۀ  یا  شود  رجوع  و  رفع 
معضلات را دوستان می دانند و 
اتفاق خاصی رخ نمی دهد! به هر 
جهت این دو صحبت هیچ وجه 
مشترکی با یکدیگر نداشتند و 

این تغییر رویه از نامزدی تا نمایندگی به هیچ وجه قابل 
اغماض نیست، قطعا اگر می خواهید علت اتفاقات و 
حواشی اخیر را متوجه شوید، به همین تغییر رویه روی 

بیاوردید، پاسخ آن را درمی یابید.

وقتی همه چیز عیان است!

بیت المال  از  اینکه  شده،  مطرح  صحبت های  از  جدا 
مسلمین استفاده شخصی می شود، اینکه شصت و اندی 
دستگاه اتوموبیل شاسی بلند بدون ضوابط در تشکیلات 
شورای اسلامی شهر و شهرداری قرار دارد، اینکه تعداد 
کارکنان سفارشی بدونِ بازدهی کاری در شهرداری سر 
به فلک کشیده، اینکه مجموع حقوق های نجومی برخی 
از مشاورنماها به اندازه بودجه های عمرانی شهری است، 
اینکه نسبت به عملکرد برخی از پیمان کاران خاص هیچ 
نظارتی صورت نمی گیرد، اینکه توضیحی بابت انتصاباتِ 
کثیر آقایان حتی به نمایندگان مردم هم داده نمی شود، 
معضلاتی است که امروزه در سطح این شهر عیان شده 
است، قطعا برای حل مشکلات شهری و تحقق وعده های 
داده شده، باید اصلاح را از همان شورا و شهرداری آغاز 

کرد.

وقتی صدای »نماینده ولی فقیه« در استان هم درآمد!

اما قصۀ سوءمدیریت های برخی از مسئولان، آنقدر پرغصه 
است که نمی دانیم از کجا شروع کنیم! این آش به قدری 
شور شده، که صدای نماینده محترم ولی فقیه در استان 
را هم درآورده است، اتفاقاتِ شومی که تکرار چندباره 
آن ها موجب شده تا امام جمعۀ کرج به دفعات در بیانات 
خود تذکراتِ واضح و مبرهنی را درخصوص موارد مختلف 
مطرح کنند، مواردی که باید نقشه راه مسئولین را تبیین 

کند اما گویا امروز  شرایط به شکل دیگری است.

کلام پایانی و یک تذکر مهم

نگارش،  و حتی  بیان  کلام،  در  که  است  اوقاتی  اما 
استفاده از واژه اسلامی در شورای اسلامی شهر، 
بدست فراموشی سپرده شده است، این اشتباه 
دیده  کرات  به  شورا  تا  شهرداری  از  این روزها 
می شود، البته شاید این دوستان درست عمل 
می کنند و واقعا اگر مبنا بر اساس اسلام باشد، 
گرچه  داد،  نخواهد  رخ  اتفاقاتی  چنین  هرگز 
امیدواریم فضایی که برای اثبات تخلف رئیس 
شورای اسلامی شهر بوجود آمد در برخورد با دیگر 

فسادهای موجود نیز اجرا شود.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه بسیجی »جعفر چراغی« 
که ۲۷ مهرماه ۱۳۶۲ درعملیات والفجر۴ به درجه رفیع شهادت

 نائل گشت و تا ۱۱خردادماه ۱۳۷۲ جاویدالاثر بود را گرامی می دارد
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اجتماعی

سوژه

خبر

بر اساس پیش نویس سندی که توسط 
رویترز مشاهده شد؛

احزاب SPD آلمان ، سبزها و 
FDP بر خروج زغال سنگ تا 

سال 2030 توافق کردند
احزاب SPD آلمان ، سبزها و FDP بر خروج زغال سنگ تا 
سال 2030 توافق کردند، بر اساس پیش نویس سند که روز 
جمعه توسط رویترز مشاهده شد، سوسیال دموکرات های 
چپ میانه آلمان، سبزها و لیبرال دموکرات های آزاد بر سر 
نکات مهمی در تلاش های خود برای تشکیل دولت ائتلافی 
تا سال 2030  نیروگاه های زغال سنگ  از  از جمله خروج 

توافق کردند.
در پیش نویس سند آمده است که آنها همچنین با استفاده 
از 2 درصد زمین برای مزارع نیروگاهی بادی ساحلی، تجهیز 
تمام قسمتهای بالای سقف به صفحات خورشیدی و کاهش 
زمان برنامه ریزی و مجوزها حداقل به نصف موافقت کردند.

طی اطلاعیه ای؛
مهلت واکسیناسیون اصناف 

اعلام شد
صنوف  کلیه  کرد:  اعلام  اطلاعیه ای  طی  ایران  اصناف  اتاق 
و تمامی افراد شاغل در اصناف موظف هستند تا پایان مهر 
ماه حداقل یک دوز از واکسن کرونا و در زمان مقرر نیز دوز 
دوم را دریافت کنند، اتاق اصناف ایران پیرو مصوبات بیست و 
سومین جلسه قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مدیریت کرونا مورخ 
۲۰/۷/۱۴۰۰، طی اطلاعیه ای اعلام کرد: »کلیه صنوف و تمامی 
افراد شاغل در اصناف موظف هستند تا پایان مهر ماه حداقل یک 
دوز از واکسن کرونا و در زمان مقرر نیز دوز دوم را دریافت کنند.«
بر اساس این اطلاعیه، صدور و تمدید پروانه کسب، کارت 
مباشر و همچنین کارت بهداشت برای تمامی شاغلان در 
لذا  انجام واکسیناسیون است.  به  واحدهای صنفی، منوط 
ضروری است کلیه صنوف در انجام این امر مهم تا پایان مهر 

ماه تعجیل کنند.
گفتنی است فعالیت کلیه مشاغل و به ویژه مشاغلی که 
آشامیدنی  قانون   )١3( ماده  فعالیت  های  گروه  مشمول 
و خوراکی می شوند، از ابتدای آبان ماه امسال، مشروط به 
دریافت حداقل یک دوز واکسن به شاغلان دراین صنوف و 

کسب وکارها خواهد بود.
تمامی  تمدید  و  صدور  امسال؛  ماه  آبان  اول  از  همچنین 
مجوزهای مربوط به فعالیت کسب و کارها، اعم از کسب و  
کارهای خصوصی و عمومی و خدمات دهندگان، نظیر رانندگان 
انواع ناوگان حمل و نقل بار و مسافر )اعم از درون شهری 
وبرون شهری(، منوط به واکسیناسیون حداقل دوز اول و ادامه 
فعالیت ایشان مشروط به واکسیناسیون دوز دوم جامعه هدف 
مورد نظر،حداکثر تا پایان بهمن ماه ١۴00 است، شایان ذکر 
است اطلاعیه فوق به استناد ابلاغیه شماره ۱۱۴۸۳۳ مورخ 
١400/7/25 قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا 

واصله امروز است.

اقتصاد کلان

»وزیر اقتصاد« به رئیس جدید سازمان سرمایه گذاری تکلیف کرد:

ایفای نقش فعال تر سازمان سرمایه گذاری در روابط اقتصادی با همسایگان

صنعت

بانک، بیمه و بورس

یک عضو کمیسیون صنایع مجلس با بیان اینکه قرار است 
در جلسه سه شنبه با حضور مسئولان وزارت صنعت و بانک 
مرکزی جمع بندی لازم در خصوص اصلاحات طرح واردات 
خودرو صورت گیرد، گفت: اگر فردا به جمع بندی برسیم 
طرح برای تصویب در دستور کار صحن علنی مجلس قرار 

خواهد گرفت.
حجت الله فیروزی، با اشاره به اینکه هنوز کمیسیون صنایع 
مجلس در مورد اصلاحات طرح واردات خودرو به جمع 
بندی نرسیده است، گفت: در هفته اخیر کمیسیون دو 
جلسه با وزیر صنعت و معاونت ارزی بانک مرکزی برگزار 
کرد در این جلسات وزیر صنعت اظهارات خود را در مورد 

طرف واردات خودرو بیان کرد.
وی با بیان اینکه در این جلسه وزیر صنعت تاکید کرد که 
ما مخالف واردات نیستیم، افزود: وزیر تاکید داشت با توجه 

به شرایط فعلی کشور مجلس برای موضوع واردات خودرو 
شش ماه صبر کند به نحوی که اگر درصدد اجرای واردات 

خودرو است این موضوع را از سال آینده کلید بزند.
این عضو کمیسیون صنایع مجلس تصریح کرد: علاوه 
براین معاونت ارزی بانک مرکزی نیز معتقد است با اجرای 
این طرح تا حدودی تراز ارزی کشور مختل می شود و 
باید برای مدیریت این موضوع فکر اساسی صورت گیرد. 
معاونت ارزی در این جلسه گفت که نگرانیم با اجرای این 
طرح افرادی از اوضاع سوءاستفاده کرده و با قاچاق ارز اقدام 
کنند برهمین اساس باید در طرح واردات خودرو منشا ارز 
مشخص شود تا مانع ایجاد اختلال در بازار ارز کشور شود، 
حتی برای آن دسته از افرادی که تعهدات ارزی به داخل 

کشور ندارند نیز باید منشا ارز مشخص شود. 
وی در ادامه صحبت های خود با اعلام اینکه قرار است 

در جلسه فردا با حضور مسئولان وزارت صنعت و بانک 
مرکزی جمع بندی لازم در خصوص اصلاحات طرح واردات 
خودرو صورت گیرد، گفت: اگر فردا به جمع بندی برسیم 
طرح برای تصویب در دستور کار صحن علنی مجلس قرار 

خواهد گرفت.

حدود پنج ماه قبل بود که سازمان بورس و اوراق بهادار برای 
احیای بازار سرمایه ۱۰ مصوبه را در نظر گرفت، اما درحالی 
رئیس این سازمان تغییر کرد که هیچکدام از این مصوبات 
رنگ اجرا به خود ندیدند! اوایل اردیبهشت سال جاری بود 
که سازمان بورس به دلیل ادامه ریزش های پی در پی بازار 

سرمایه، ۱۰ مصوبه را برای احیای این بازار در نظر گرفت.
آنطور که اعلام شد از میان این مصوبات، مصوبه اختصاص 
یک درصد از منابع صندوق توسعه ملی به صندوق تثبیت 
بازار، رفع ممنوعیت نهادهای مالی بازار سرمایه برای استفاده 
از تسهیلات بانکی و اعطای اقامت پنج ساله برای سرمایه 
گذاران خارجی برای خرید سهام اجرایی شد. هرچند که 
آمار دقیقی از تزریق منابع صندوق توسعه ملی به صندوق 
تثبیت بازار سرمایه در دسترس نیست و به نظر نمی رسد 
هیچ سرمایه گذار خارجی برای سرمایه گذاری در بازار سرمایه 

ایران اقدام کرده باشد.
هفت مصوبه دیگر از ۱۰ مصوبه مذکور باید تاییدیه سران 
سه قوا را می گرفتند که آنطور که محمدعلی دهقان دهنوی، 
رئیس سابق سازمان بورس و اوراق بهادار، اعلام کرده بود، 

این تاییدیه اخذ شد.
بر این اساس، مقرر شده بود که  ۸۰ درصد از مالیات نقل 
و انتقال سهام در سال ۱۴۰۰ به صندوق تثبیت بازار سرمایه 
تومان  میلیارد  هزار  انتشار ۲۰  با  واریز شود. همچنین  

اوراق بدهی توسط صندوق تثبیت بازار سرمایه و صندوق 
سرمایه گذاری مشترک توسعه بازار سرمایه با تضمین دولت 

جمهوری اسلامی ایران موافقت شد.

از سوی دیگر بانک ها و موسسات اعتباری برای برنامه های 
حمایت از بازار سرمایه در چارچوب مصوبه شورای عالی 
هماهنگی اقتصادی از شمول ماده ۱۶ و ۱۷ قانون رفع موانع 

تولید خارج خواهند بود و ب۱ه منظور تشویق حمایت از بازار 
سرمایه مقرر شده است که شرکت هایی که از سهام خود 
یا شرکت های زیر مجموعه شان حمایت کنند مالیات بر 
درآمد آنها در سال جاری امهال  و به سال بعد موکول شود، 
همچنین شرکت هایی که سود تقسیم نشده سال ۱۴۰۰  آنها 
به حساب سرمایه منتقل می شود، مشمول مالیات با نرخ 

صفر خواهند بود
 صندوق توسعه ملی نیز مجاز به سرمایه گذاری در بازارهای 
پولی و مالی داخلی از جمله بازار سرمایه شد و قرار شد زیان 
محقق شده آن دسته از خریداران واحدهای سرمایه گذاری 
صندوق قابل معامله پالایش یکم که واحدهای مذکور را 
از دولت خریداری کرده  و تاکنون به فروش نرسانده اند، از 

طریق اعطای سهام  جبران شود.
با این حال و با گذشت بیش از پنج ماه از مصوبات مذکور، 
خبری از اجرایی شدن آن ها نیست. حتی خریداران صندوق 
پالایشی یکم همچمنان با ضرر دست به گریبان هستند و 

ضرر آن ها هم جبران نشده است.
این درحالی است که رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار 
پنج روز قبل تغییر کرد و مشخص نیست تکلیف مصوبات 
وعده داده شده آن هم در روزهایی که بازار باز هم روند 
کاهشی در پیش گرفته و توان حفظ کانال یک میلیون و 

۵۰۰ هزار واحد را هم نداشت، چه خواهد شد.

چکش کاری طرح واردات خودرو در کمیسیون صنایع؛ 

وزیر صنعت: ۶ ماه دست نگه دارید

پس از گذشت پنج ماه؛

رئیس عوض شد، مصوبات اجرا نشد!

وزیر امور اقتصادی و دارایی خواستار ایفای نقش فعال تر 
سازمان سرمایه گذاری و کمک های اقتصادی و فنی ایران در 
توسعه و تحکیم روابط و مناسبات اقتصادی با کشورهای 
با سیاست های  همسایه و همچنین کشورهای همسو 

جمهوری اسلامی ایران شد.
سیداحسان خاندوزی در مراسم تکریم سید محمدعلی 
موسوی رئیس پیشین سازمان سرمایه گذاری و کمک های 
اقتصادی و فنی ایران و معارفه علی فکری رئیس جدید 
این سازمان، با اشاره به نقش مهم وزارت امور اقتصادی 
و دارایی در ارتباطات اقتصادی با کشورهای خارجی گفت: 
نقش وزارت اقتصاد در مناسبات اقتصادی با سایر کشورها 
باید ارتقاء یابد و دستیابی به این هدف مستلزم قوی شدن 
خود ماست و در این مسیر وزارت امور اقتصادی و دارایی و 
سازمان سرمایه گذاری و کمک های اقتصادی و فنی کشور 

باید با توانمندی بالا بتوانند مطالباتی را که از سوی دولت 
در حوزه مناسبات اقتصادی در دستور کار قرار می گیرد به 

بهترین نحو اجرا کنند.
با فعال سازی کمیته  تاکید کرد:  ادامه  در  اقتصاد  وزیر 
ها و کارگروه های تخصصی در این زمینه، دستاوردهای 
خوبی برای اقتصاد کشور و تقویت نظام جمهوری اسلامی 
به ارمغان آید. خاندوزی با بیان اینکه علیرغم وجود برخی 
محدودیت ها می توان دستاوردها و ثمرات بهتری برای 
اقتصاد کشور کسب کرد، افزود: دستیابی به این هدف منوط 
به همکاری تمام دستگاه ها و همچنین همت و تلاش 
مضاعف کارکنان و مدیران سازمان سرمایه گذاری و کمک 
های اقتصادی و فنی است و اگر با باور به این هدف گام 
برداریم این دستاوردها در جهت تقویت موضع راهبردی 

جمهوری اسلامی مؤثر خواهد بود.

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »الهام یوسف زاده«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها

خوزستان

دوماه حقوق معوق کارگران نیشکر هفت تپه 
پرداخت شد؛

چشم کارگران نیشکر هفت تپه
 به حقوقشان روشن شد

عبدعلی ناصری، مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع 
جانبی گفت: در تاریخ ۱۸ مهرماه تصمیم بر این شد که 
شرکت توسعه نیشکر، مدیریت شرکت نیشکر هفت تپه را به 
عهده بگیرد تا اقدامات مربوط به واگذاری نهایی انجام شود و 
صورتجلسه ای از سوی معاون اول رئیس جمهور تنظیم شد 
و به امضای دادستان کل کشور و همه مسوولان ذیربط از 

جمله وزیر جهاد کشاوزی، اقتصاد و... رسید.
او افزود: در ۱۹ مهرماه حکم مدیرعامل و اعضای هیات مدیره 
شرکت نیشکر هفت تپه صادر شد و ۲۰ مهرماه نیز در محل 
دفتر مدیریت شرکت نیشکر هفت تپه، این اعضا معرفی شدند 
و در حال حاضر ۲ ماه حقوق معوق )تیر و مردادماه( کارگران 
نیشکر هفت تپه به آن ها پرداخت شده است و براساس قول 
داده شده از اول تا ۵ آبان، حقوق مهرماه کارگران نیز به آن ها 
پرداخت خواهد شد. ناصری با بیان اینکه حقوق شهریورماه را 
نیز در آبان ماه پرداخت خواهیم کرد و از اول آذر، کارگران با 
روال عادی سایر کارگران حقوق خود را دریافت خواهند کرد، 
تصریح کرد: از کارگران نیشکر هفت تپه درخواست داریم کار 
خود را طبق برنامه مدیران شرکت نیشکر هفت تپه انجام دهند. 
هدف ما ایجاد تولید بیشتر شرکت است تا بتواند خود شرکت 

پاسخگوی تامین هزینه های خود باشد.
مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی ادامه داد: در 
برنامه داریم تا در مدت دو سال از نظر هزینه و تولید شرکت 
نیشکر هفت تپه را در وضعیت سر به سر قرار دهیم و از سال 
سوم به بعد به سوددهی برسیم و اورهال کارخانه نیشکر 
هفت تپه آغاز شده است و قطعات در حال تعمیر و نصب 
هستند. در بحث کشت نیز تا ۱۵ آبان هرآنچه که بتوانیم 
کشت خواهیم کرد و امیدواریم به سطح یک هزار هکتار 
برسیم. این مقام مسئول گفت: با توجه به برنامه ریزی برای 
اورهال کارخانه، برنامه برداشت از ابتدای دی ماه خواهد بود. 
با توجه به اینکه برآورد تولید نی کارخانه حدود ۳۰۰ هزار تن 
است ظرف مدت ۴۰ تا ۵۰ روز برداشت به اتمام خواهد رسید 
و بر اساس بررسی عکس های ماهواره ای و تطبیق آن با 
شرایط زمین، بیش از ۵ هزار هکتار با تناژی حدود ۶۰ تن در 
هکتار، اراضی قابل برداشت خواهیم داشت. حدود ۳۰۰هزار 
تن نیشکر و ۳۰ هزار تن شکر در شرکت نیشکر هفت تپه 

تولید خواهیم کرد.

تهران

وزیر ورزش و جوانان اعلام کرد: یکی از برنامه های ما 
تسهیل در ورود به استادیوم ها است که امروز در تصاویر 
حضور  برای  شرایط  رسید،  بنده  به  که  گزارش هایی  و 
است؛ حمید  فراهم شده  آزادی  ورزشگاه  به  شهروندان 
سجادی روز دوشنبه در مراسم افتتاح مجموعه اسکواش، 
پدل و راکتبال برج میلاد افزود: بنا داریم این رویه را در 
استادیوم های کشور ایجاد کنیم تا مردم بتوانند به راحتی 

از امکانات این مجموعه ها بهره مند شوند.
بخش  اینکه  بیان  با  همچنین  جوانان  و  ورزش  وزیر 
خصوصی عشق خاصی به توسعه ورزش دارد، گفت: باید 
از بخش خصوصی حمایت کرد و زیر پای آنان، فرش قرمز 

پهن کرد.
سجادی با اشاره به آغاز هفته تربیت بدنی افزود: هفته 
تربیت بدنی به واقع نوروز ورزش محسوب می شود چرا 
که در یک سال تلاش و پویایی ها ظهور می یابد، باید 
در مدیریت ورزش به گونه ای کار کرد تا به مناطق کم 
برخوردار و محروم بیشتر رسیدگی و حضور بانوان در 

ورزش مورد توجه قرار گیرد.
سجادی با اشاره به اینکه شرایط ورزشی را باید برای 
حضور بانوان بیشتر کرد، گفت: یکی از مطالبات به حق 

زنان، مکانی اختصاصی برای حضور آنان است که تا بتوانند 
به راحتی در این محیط ها به ورزش بپردازند.

مرحله  در  که  هستیم  مصمم  کرد:  تاکید  ورزش  وزیر 
بانوان  ورزش  تا  شود  کمک  نخست 

از  و  و خودکفا شود  یابد  توسعه 
سوی دیگر مدیران به گونه ای 
برنامه ریزی کنند تا حتی یک 
های  مجموعه  هم  ساعت 
ورزشی از حضور مردم خالی 

نماند.
بیان  با  وی 

اینکه هم اینک چهار هزار پروژه ورزشی نیمه تمام در 
کشور وجود دارد، توضیح داد: بناست به مناسبت هفته 
تربیت بدنی ۱۸۳ پروژه روستایی و شهری را با همکاری 

بخش خصوصی به بهره برداری برسانیم.
وزیر ورزش و جوانان افزود: هم اینک ۱۴ هزار هیات 
ورزشی از طریق فدراسیون ها دولتی، شهرداری ها و 

نیروهای مسلح در سطح کشور فعالیت دارند.
وی به نتایج کسب شده در المپیک لندن نیز اشاره 
کرد و گفت: ورزشکاران ما در این دوره هفت مدال 
موفقیت  این  باد  در  نباید  اما  آوردند  بدست  طلا 

خوابید.
سجادی اظهار امیدواری کرد که می توان با استراتژی مولد 
و هماهنگ، کسب مدال طلا را برای کشورمان در المپیک 

آتی به ۲ برابر برسانیم.
روز  میلاد  برج  راکتبال  و  پدل  اسکواش،  مجموعه 
دوشنبه به مناسبت هفته تربیت بدنی افتتاح شد؛ این 
مجموعه ورزشی با سرمایه گذاری ۶۵ میلیارد ریالی 
بخش خصوصی در مساحتی بالغ بر یکهزار و ۸۰۰ 
مترمربع در ضلع جنوب غربی برج میلاد ساخته 

شده است.

»وزیر ورزش و جوانان« خبر داد:

شرایط برای حضور مردم در ورزشگاه آزادی فراهم شد

البرز

سخنگوی ستاد کرونای استان البرز در پاسخ به اینکه آیا 
موج ششم کرونا در کشور آغاز شده، گفت: هرچند در برخی 
استان ها سیر نزولی ابتلا به کرونا متوقف شده ولی هنوز 

آغاز موج ششم به طور رسمی آغاز نشده است.
مهرداد بابایی با اشاره به آخرین وضعیت شیوع کرونا در 
البرز اظهار کرد: در حال حاضر ۶۱۵ بیمار مبتلا به کرونا در 
بیمارستان های استان بستری هستند و روزانه حدود ۲۰۰۰ 
نفر هم به صورت سرپایی به مراکز بهداشتی و درمانی 

مراجعه می کنند.
وی در پاسخ به اینکه آیا موج ششم کرونا در کشور آغاز 
شده، افزود: هرچند در برخی استان ها سیر نزولی ابتلا به 
کرونا متوقف شده ولی هنوز آغاز موج ششم به طور رسمی 

آغاز نشده است.
وی توضیح داد: با توجه به سرد شدن هوا احتمال شیوع 
سایر بیماری های ویروسی مثل آنفلوآنزا و سرماخوردگی 
افزایش یافته که این موضوع هم در افزایش تعداد بیماران 

بی تاثیر نیست.
البرز گفت: البته با سرد  سخنگوی ستاد کرونای استان 

شدن هوا شاهد بسته شدن در و پنجره ها و تهویه کمتر 
در فضاهای بسته هستیم که این هم در انتقال ویروس 

بی تاثیر نیست.
بابایی اضافه کرد: متاسفانه شاهد کاهش رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی از سوی مردم هستیم به طوری که در 
حال حاضر میزان رعایت پروتکل ها در کشور حدود ۵۰ درصد 

و در البرز هم حدود ۶۰ درصد است.
وی تاکید کرد: تا زمانی که میزان رعایت پروتکل ها به 
۸۰ درصد نرسد، نمی توان به کاهش شیب شیوع امیدوار 

باشیم.
این مسئول ادامه داد: در حال حاضر حدود ۷۰ درصد از 
واجدین شرایط استان حداقل دز اول واکسن را دریافت 
کرده اند و تا کنون هم دو میلیون و ۲۰۰ هزار دز واکسن در 

استان تزریق شده است
وی در پاسخ به اینکه آیا همه افراد باید دز سوم واکسن را 
هم دریافت کنند، گفت: در هیچ کجای دنیا این مساله به 
صورت رسمی تایید نشده ولی افرادی که در صف اول مقابله 
با کرونا قرار دارند مثل کادر بهداشت و درما ن و بیماران 

صعب العلاج می توانند شش ماه پس از دریافت دز دوم دز 
بعدی را نیز دریافت کنند.

وی ابراز کرد: طبق تحقیقات میزان اثربخشی واکسن کرونا 
شش ماه پس از تزریق دز دوم کم می شود ولی این طور 

نیست که همه افراد نیاز به دریافت دز سوم داشته باشند.

»سخنگوی ستاد کرونای استان البرز« مطرح کرد:

تزریق 2/2 میلیون دز واکسن کرونا در البرز

ایرانی ها 6/4 میلیارد عدد قرص آرام بخش می خورند!
براساس آمارنامه دارویی کشور، در سال ۱۳۹۹، ۴۴ میلیارد و ۵۲۶ میلیون عدد دارو در کشور مصرف شده است. 
یکی از نکات جالب مصرف عددی قرص در کشور، سهم بالای چهار قرص استامینوفن، استامینوفن- کدئین، 
سرماخوردگی بزرگسالان و کپسول ژلوفن است که معمولا هر ایرانی به تعداد زیادی از آنها مصرف میکند، براساس 

آمار هر ایرانی در سال گذشته به طور میانگین بیش از ۵۵ عدد از این چهار قرص را مصرف کرده است.

مازندران

فرمانده انتظامی استان مازندران از انهدام باند بزرگ قاچاق 
چوب و کشف بیش از ۸ هزار تن چوب های جنگلی به ارزش 
۱۶۰ میلیارد ریال در استان خبر داد، سردار مرتضی میرزایی 
اظهار داشت: در پی اقدامات اطلاعاتی، تحقیقات گسترده 
پلیسی و دریافت گزارش مردمی، مبنی بر حمل و فروش چوب 
های جنگلی قاچاق با استفاده از پروانه های جعلی در برخی 
شهرستان های استان، موضوع به صورت ویژه در دستور کار 

پلیس امنیت اقتصادی قرار گرفت.

وی تصریح کرد: در اجرای این ماموریت، ماموران عملیات ویژه 
پلیس امنیت اقتصادی استان با انجام اقدامات اطلاعاتی و 
بررسی های همه جانبه ، موفق به شناسایی باند بزرگ قاچاق 

چوب های جنگلی در شهرستان ساری و آمل شدند.
فرمانده انتظامی استان مازندران، اظهار کرد: این افراد با چکش 
گذاری درخت ها جنگلی و صدور پروانه های جعلی مبادرت به 
برداشت غیر مجاز ١١7 اصله درخت از مناطق جنگلی استان در 

این شهرستان ها کرده بودند.
سردار میرزایی با اشاره به اینکه این افراد پس از برداشت چوب 
اقدام به فروش آن به مراکز و کارگاه های تولید فرآورده های 
چوبی در استان مازندران و برخی از استان های کشور می 

کردند، خاطر نشان کرد: در این عملیات، ماموران در بازرسی از 
محل دپوی چوب های جنگلی 6 هزار و 500 تن چوب به همراه 

452 فقره مجوز بهره برداری جعلی از متهمان کشف کردند.
این مقام انتظامی از توقیف 5١ دستگاه خودروی حمل چوب 
قاچاق در ادامه این عملیات خبر داد و اظهار داشت: در جریان 
باند قاچاق  این  پرونده 9 سرشاخه اصلی  این  به  رسیدگی 
شناسایی و دستگیر شدند که در تحقیقات و بازجویی های 
فنی پلیس به برداشت و قاچاق 8 هزار تن چوب جنگلی به 

ارزش ١60 میلیارد ریال اعتراف کردند.
فرمانده انتظامی استان مازندران در خاتمه با بیان این که 
متهمان پس از تشکیل پرونده مقدماتی به مرجع قضائی 

معرفی و با قرار قانونی مناسب روانه زندان شدند، گفت: منابع 
طبیعی مهمترین و اساسی ترین ذخیره موجود در کشور است 
که در صورت بهره برداری معقول می تواند تحقق شعار سال از 
سوی رهبر معظم انقلاب یعنی رونق تولید، پشتیبانی ها، مانع 
زدایی را به دنبال داشته و نیاز جامعه را تا حدودی مرتفع سازد.
سردار میرزایی با اشاره به نقش منابع طبیعی در حیات و 
زندگی انسان ها، اظهار داشت: برداشت غیر مجاز چوب و منابع 
طبیعی ضمن از بین بردن حق نسل آینده، می تواند پیامدهای 
جبران ناپذیری را متوجه کشور کند که برای جلوگیری از سوء 
استفاده افراد فرصت طلب نیاز به همکاری همه دستگاه ها و 

آحاد جامعه با نیروی انتظامی است.

»فرمانده انتظامی استان مازندران« خبر داد:

باند بزرگ قاچاق چوب های جنگلی در مازندران منهدم شد
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فرهنگی

کتاب و ادبیات

»پنج گان کوتاه« به اکران 
هنروتجربه پیوست

در  ماه  آبان  یکم  از  کوتاه«  »پنج گان  کوتاه  فیلم  بسته 
سینماهای هنروتجربه روی پرده می رود. پنج گان به معنای 
برشی از موسیقی است که شامل پنج نغمه است، این بسته 
فاطمه محمدی،  کارگردانی  به  داغی  کوتاه  فیلم  شامل ۵ 
ماهکان ساخته حسام حسینی و عباس حسین زاده، ذبح اثر 
آکو زندکریمی و سامان حسین پور، سفیدپوش اثر رضا فهیمی 
و ناطق به کارگردانی مهرشاد رنجبر است که پیش از این در 
فستیوال های متعددی حضور داشته و موفقیت هایی را کسب 
کرده اند، طراحی پوستر »پنج گان کوتاه« برعهده متین خیبلی 

بوده است. 
در خلاصه داستان داغی که موضوع آن زنان افغانستان و 
مهاجرت است، آمده: حفیظ برای نجات جان یک زن و کودک 

خردسال اش می خواهد از مرز بگذرد.
عاطفه امینی، مجتبی بیطرفان و زینب جعفری، قاسم علیزاده، 
اکبر اکبرزاده، نبی موسوی، جواد برهانی، محمدرضا رجب زاده، 
دریا تاجیک و قاسم کریمی بازیگران این فیلم کوتاه هستند، 
در خلاصه داستان ماهکان آمده است: خانواده ای که برای 
نجات جان پدر، دختربچه خود را مجبور به گردن گرفتن قتل 

می کند. 
علی محمد  زاده،  بهار حسین  از  عبارتند  ماهکان  بازیگران 
رادمنش، میثم دامن زه، فاطمه رادمنش، شراره منصورآبادی، 
علی  قره داغی،  آنیسا  رشیدی،  علی رضا  شهسواری،  رسول 
حسین زاده، میلاد اشکالی، مهزیار میرکریمی، فریبا عطایی و 

حسین فلاح.
فیلم کوتاه ذبح با بازی فریدون حامدی، شب بو سلیمانی، 
محمد قبادی، غفار خالدی، شفیع امینی و سامان عبودی، 
داستان خانواده ای است که برای گذراندن یک زمستان سخت 
باید تنها دارایی خود یعنی گاوشان را بفروشند، اما پسر خانواده 

از این تصمیم خوشحال نیست و گاو را فراری می دهد.
در خلاصه داستان سفیدپوش که براساس قصه نعلبکی پنیر 
نوشته محمد صالح علا نوشته شده، آمده است: پیرزن قالب 
پنیری که خود درست کرده را به احمد پسربچه ١0 ساله می دهد 

تا احمد پنیر و پیغام پیرزن را به پدرش برساند.
امیـرعـلی  رزاقی،  جمله  کوتاهاز  فیلم  این  بازیــگران 
سـیدمحمدرضا  بهــزاد  دورانی،  صـادقی،  مـحمدعـرفان  
حسـینی کرمـانی، فاطـمه  رادمـنش، فـرزانه  ابوالهـادی، احـمد 
 دهقان  رحـیمی، ربابـه  حسـن شـاهی، الهام  فـاتحی، ریـبوار 

ویـسی، سودا ویسی هستند. 
همچنین در خلاصه داستان ناطق با بازی مریم نورافکن و 
عباس جلال لو آمده است: پیرزن، برای سال های متمادی 
اتفاق، نظم  اما یک  از شوهر پیر خود مراقبت کرده است 

زندگی اش را بر هم می زند!

سینما و تئاتر

و  تئاتر  بازیگر  و  کارگردان  نصرنویسنده،  رحیمی  حامد 
سینما در نخستین تجربه ی فیلمسازی خود، چاله نقطه 
صفر را جلوی دوربین خواهد برد، چاله نقطه صفر روایتی 
در زمان واقعی است که به گونه ای متفاوت پیامدها و 
تبعات جنگ را نکوهش می کند. این فیلم کوتاه با بیان 
و زبانی فرامرزی و بی زمان و مکان مخاطب را به شکلی 
خبری  بمباران  ممکن  زمان  کوتاه ترین  در  و  متفاوت 
می کند، جمال فوادیان و هوتن شاطری پور بازیگران چاله 

نقطه صفر است.
جشنواره داکا هند نخستین محفل رقابتی حامد رحیمی 

نصر در مقام کارگردانی سینمای کوتاه خواهد بود.
هادی  کارگردانی  و  نویسندگی  به  گوزن  کوتاه  فیلم 
بابایی فر و تهیه کنندگی مشترک هادی بابایی فر و محمود 
تهران  کوتاه  فیلم  داستانی جشنواره  بخش  در  غفاری 

حضور دارد.
سانس های نمایش فیلم کوتاه »گوزن« در جشنواره فیلم 
کوتاه تهران به این شرح است: »سه شنبه ۲۷ مهرماه، 
ساعات  بین  مال،  ایران  پردیس   ۷ و   ۱ سالن های  در 
پردیس  سالن ۶  مهرماه،  »سه شنبه ۲۷  تا ۱۶:۳۰«،   ۱۵
ایران مال)ویژه خبرنگاران(، بین ساعات ۱۹:۳۰ تا ۲۱ «، 
»چهارشنبه ۲۸ مهرماه، سالن های ۱ و ۷ پردیس ایران 
مال، بین ساعات ۱۹ تا ۲۰:۳۰ «، »پنجشنبه ۲۹ مهرماه، 
بین  مال،  ایران  پردیس  و ۸  در سالن های ۲  همزمان 
ساعات ۱۷:۳۰ تا ۱۹«، »شنبه ۱ آبان ماه،  سالن های ۲ و 
۸ پردیس ایران مال، بین ساعات ۱۲ تا ۱۳:۳۰« احسان 

بخشی زاده و خداداد بخشی زاده بازیگران این فیلم کوتاه 
هستند.

تولید فیلم کوتاه قلط دیکطه ای به نویسندگی و کارگردانی 
روحی  بحران  مساله  به  پرداختن  با  صادقی  علی سام 
صادقی  علی سام  رسید،  پایان  به  نوجوانان  و  کودکان 
غلط  هویت سازی  در  والدین  مخرب  تاثیر  به  اشاره  با 
فرزندان، تاکید کرد: به خاطر فقر فرهنگی، نه فقط در ایران 
که در غالب جوامع جهانی و همچنین آموزش و تعلیم 
و تربیت نادرست در خانه و جامعه، ما کم تر از آگاهی 
و دانشی برخورداریم که بتوانیم در آینده تاثیر مثبتی بر 
جامعه بگذاریم. من در فیلم »قلط دیکطه ای« به مسائل 
کودکان و تاثیر رفتارهای مستقیم و غیرمستقیم والدین 

بر شکل گیری هویت آن ها پرداخته ام.
اگر جز  این که ما فکر کردیم چه می شود  بیان  با  وی 
یا تکرار یکسری اخبار منفی،  ایراد گرفتن  حرف زدن و 
آینده  که  بدهیم  انجام  کودکانی  برای  کاری  بتوانیم 
جامعه را تشکیل می دهند، افزود: حدود ۶ ماه تحقیق 
و پژوهش هایی درباره مسائل روانی و روحی داشتیم و 
با پزشکان متعدد گفتگو کردیم. در نهایت متوجه شدیم 
روان شناسان معتقدند تیپ شخصیتی هر فرد و کالبد 
از زمان تولد تا سن ۱۳،۱۴ سالگی  روحی و روانی اش 
شکل می گیرد و پس از آن تقریباً فرد دیگر همان آموزه ها 

را تکرار می کند.
کارگردان قلط دیکطه ای عنوان کرد: سعی داشتم فیلم را 
با تمرکز بر این موضوع و جلب توجه والدین و آدم هایی 

بسازم که می خواهند بچه دار بشوند و از این طریق، نوری 
رفتار  و  روابط  از  تاریکی  نقطه های  بر  کوچک  هرچند 
والدین با فرزندان بتابانم تا شاید جز غر زدن و تکرار اخبار 

کلیشه ای، بتوانیم اقدام موثری را صورت بدهیم.
در خلاصه  داستان این فیلم آمده است: »پسر ده ساله ای 
به نام پارسا، درگیر یکسری اتفاق ساده و در عین حال 
پیچیده می شود؛ اتفاقاتی که برای کودکان این سن و 
چه بسا خیلی از ما رقم می خورد و تاثیر بسزایی در آینده 

فرد دارد.«
سحر حق شناس، فرید دلاور، مهسا جوادی، حامد ربیعی، 
محمدپارسا شکفته و برسام بلوچی در قلط دیکطه ای 

ایفای نقش می کنند.

بین المللی  جشنواره  دوره  برگزیدگان شصت وپنجمین 
شاخه های  در  مهر(   ۲۵ )یکشنبه،  دیروز  لندن  فیلم 
مختلف اعلام شدند و جایزه بهترین فیلم به جاده خاکی 
ساخته پناه پناهی رسید، فیلم ۹۳ دقیقه ای جاده خاکی 
به تهیه کنندگی مستانه مهاجر که نماینده سینمای 
ایران در بخش دو هفته کارگردانان جشنواره کن نیز بود 
داستان سفر جاده ای یک خانواده چهار نفره به سوی 
مرزهای غربی ایران را روایت می کند و تصویری آمیخته 

به اشک و لبخند از روابط خانوادگی ارائه می دهد. حسن 
معجونی، پانته آ پناهی ها، رایان سرلک، امین سیمیار و 
بهرام ارک بازیگران این فیلم هستند و امین جعفری 
)فیلمبردار(، عبدالرضا حیدری )صدابردار(، پیمان یزدانیان 
)آهنگساز(، ایمان امیدواری )طراح گریم(، اشکان مهری 
و امیر اطمینان )تدوین گر( دیگر عوامل آن را تشکیل 

می دهند.
درباره  لندن  فیلم  رئیس جشنواره  مالگوزاتا شوموسکا 
انتخاب فیلم برنده گفت: جایزه بهترین فیلم )جشنواره 
لندن( برای تجلیل از فیلمسازی الهام بخش و شاخص 
به تصویر کشیده  را  زندگی  و جوهر  که جوهر سینما 
باشد، اهدا می شود. در تمام تاریخ سینما، و به ویژه در 
دوران شیوع کرونا، به دنبال راه هایی برای برقراری پیوند 
با زندگی هستیم. انتخاب ما فیلمی است که باعث شد 

بخندیم، گریه کنیم و حس زنده بودن داشته باشیم.
جاده خاکی برای رسیدن به این جایزه ۷ نامزد دیگر از 
جمله بِل محصول ژاپن و کاری از مامورو هوسودا، سوراخ 
محصول مشترک ایتالیا، آلمان و فرانسه به کارگردانی 
میکل آنجلو فرامارتینو، دست خدا محصول ایتالیا کاری 
از پائولو سورنتینو، نیترام محصول استرالیا به کارگردانی 

جاستین کرزل، غروب محصول مشترک مکزیک، فرانسه 
و سوئد به کارگردانی و نویسندگی میشل فرانکو، لینگویی، 
پیوندهای مقدس محصول مشترک چاد، فرانسه، آلمان، 
بلژیک کاری از محمد صالح هارون و چیزهای واقعی 
محصول انگلیس به کارگردانی هری وتلیف را پشت سر 

گذاشت.
در این دوره از جشنواره فیلم لندن جایزه ساترلند برای 
بهترین فیلم اول یک کارگردان برای فیلم زمین بازی 
)Playground( به لورا واندل رسید و جایزه گریرسون برای 
 Becoming( بهترین فیلم مستند برای فیلم کوستو شدن
پدر  عشق،  فیلم  شد.  اهدا  گاربس  لیز  به   )Cousteau
)Love, Dad( و کاستا براوا، لبنان به ترتیب جایزه بهترین 
را  نگاه مخاطبان  از  فیلم  بهترین  فیلم کوتاه و جایزه 

دریافت کردند.
جشنواره فیلم لندن بزرگترین رویداد سینمایی در انگلیس 
است که هر ساله در نیمه دوم ماه اکتبر با نظارت بنیاد 
فیلم بریتانیا )BFI( برگزار می شود. در این جشنواره معتبر 
سینمایی که از سال ۱۹۵۷ راه اندازی شد هر ساله بیش از 
۳۰۰ فیلم بلند، مستند و کوتاه از حدود ۵۰ کشور جهان 

به نمایش گذاشته می شود.

پس از قطعی شدن نمایش ۳ فیلم جدید در کنار تازه ترین 
ساخته اصغر فرهادی و سعید سهیلی به نظر می رسد با تغییر 
رنگ پرده نقره ای رونق نیز به سینماها بازگردد، به نظر می رسد 
با سرعت گرفتن واکسیناسیون در ایران حالا برخی مشاغل 
در حال بازگشت به فعالیت قبلی خود هستند و سینما نیز 
به عنوان یکی از سرگرمی ها با نمایش فیلم های جدید و 

کنجکاوی برانگیز به روزهای رونق خود نزدیک می شود.
حالا پس از قطعی شدن نمایش فیلم سینمایی قهرمان 
آثار  جمله  از  می رسد  نظر  به  که  فرهادی  اصغر  ساخته 
پرمخاطب سینما در همین شرایط کرونایی باشد و البته 
در کنار آن، کمدی گشت ۳ با سابقه استقبال مخاطبان 
از قسمت های اول و دوم این فیلم، امید رونق به گیشه 
سینماها  بیشتر شده است. اما در جدیدترین خبرها و در 

آخرین جلسه شورای صنفی نمایش اکران سه فیلم مغز 
استخوان به کارگردانی حمیدرضا قربانی و رمانتیسم عماد 
و طوبا کاری از کاوه صباغ زاده از تاریخ ۱۲ آبان و جنایت 
بی دقت ساخته شهرام مکری از هفته اول آذرماه موافقت 
شد. طبق اعلام قبلی نیز فیلم سینمایی قهرمان و گشت 
۳ نیز از ۵ آبان نمایش خود را آغاز خواهد کرد که نوید آبان 
ماه پررونقی در سینماهای سراسر کشور را می دهد. البته در 
کنار این آثار فیلم پرمخاطب دینامیت ساخته مسعود اطیابی 
نیز به گفته تهیه کننده آن قرار است تا پایان امسال نمایش 
خود را در سینماهای سراسر کشور ادامه دهد و با توجه به 
استقبال خوب مخاطبان سینما از این فیلم حالا بار دیگر و 
بعد از تقریبا ۲ سال، دوباره قرار گرفتن در صدر جدول پرفروش 

های سینما رقابتی ایجاد خواهد کرد.

از نمایش »گوزن« تا ساخت »قلط دیکطه ای« و »چاله نقطه صفر«

جایزه بزرگ جشنواره فیلم لندن برای »جاده خاکی« از ایران

تغییر رنگ پرده نقره ای با نمایش ۳ فیلم جدید

شیر مسکن سوختگی!
محتوای چربی و پروتئین های تشکیل دهنده شیر، در تسکین سوزش و درد سوختگی و بهبود ناحیه آسیب 
دیده مفید هستند، برای تسکین و بهبودی سریع سوختگی، کافی است ناحیه ای سوخته پوست را در به 
مدت ۱۵دقیقه در شیر قرار دهید.علاوه بر این ماست پرچرب نیز در خنک کردن و آب رسانی محل سوختگی 

بسیار مفید است.

برای دانلود فایل پی دی اف
 همه شماره های روزنامه 
به سایت  » دنیای هوادار« 

مراجعه کنید

WWW.DonyayeHavadar.ir
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ورزشی

سوژه

»رئیس فدراسیون کشتی« مطرح کرد:

با ذهنیت قهرمانی در المپیک باید 
زندگی کنید تا قهرمان شوید

رئیس  دبیر  علیرضا 
صبح  کشتی،  فدراسیون 
جمع  در  گذشته  روز 
مربیان  و  آزادکار  نونهالان 
سازنده آن ها که در قالب 
هفته  یک  اردوی  یک 
فرهنگی،  بسترسازی  ای 
تفریحی و آموزشی در خانه 

کشتی شهید صدرزاده شرکت کرده اند، حضور یافت.
دبیر در جمع آینده سازان کشتی آزاد ایران گفت: در کنار این 
سالن سالن شهید هادی قرار دارد و در حال حاضر تمرینات 
تیم های امید و نیروهای مسلح در آن برگزار می شود 
اما سالن شهید صدرزاده به دلیل امکانات بیشتر در اختیار 
تیم های بزرگسالان قرار دارد و قهرمانان بزرگی مانند حسن 

یزدانی در آن تمرین می کنند.
وی ادامه داد: شاید از خودتان بپرسید چرا ما شما را به 
این خانه کشتی آوردید، چون برای ما عزیز و آینده این 

ورزش هستید.
رئیس فدارسیون کشتی گفت: هر کس قهرمانی و طلای 
المپیک می خواهد باید توکلش بر خدا باشد و ارتباط خوبی 
با آفریننده خود برقرار کند ضمن اینکه تلاش و ممارست 

خود را نسبت به سایرین بیشتر کند.
وی ادامه داد: تمرینات خود را منظم انجام دهید، خوب 
تغذیه کنید و خوب بخوابید. نباید ساعت ١0 شب را ببینید.

دبیر یکی دیگر از رموز موفقیت را احترام به پدر و مادر و 
مربیان دانست و گفت: باید پیش پدر و مادرتان خود را 
زمین بزنید یعنی احترامشان را نگه دارید. دست پدر و مادر 
را ببوسید.  دعای پدر و مادر دستتان را می گیرد. ضمن 
اینکه در اردوها نیز باید احترام مربیان خود را بعنوان بزرگتر 
نگه دارید و در کل احترام به پدر و مادر و مربیان سرلوحه 

کارتان باشد.
وی تصریح کرد: به دنبال این نباشید که سبک کشتی یک 
فرد را تقلید کنید، خوب کشتی گرفتن را یاد بگیرید و 
مربیان این را بدانند که باید سبک دیگران را از ذهن شما 

پاک کنند.
دبیر ادامه داد: کشتی گیر باید زیرگیر باشد و توانایی این 
را داشته باشد که با هر دو دست هر دوپا را بگیرید، ضمن 
اینکه فنون بدلکاری را نیز بلد باشد و این روش قهرمان 

المپیک و جهان شدن است.
رئیس فدراسیون با تأکید بر اینکه باید از حواشی به دور 
باشید و فقط به فکر کسب مدال آن هم مدال طلا باشید 
اظهار داشت: شما باید بدانید موبایل و فضای مجازی برای 
شما سم است. نماز خواندن را هم سرلوحه کار خود کنید. با 
ذهن قهرمانی شدن در المپیک باید زندگی کنید تا قهرمان 
شوید. امیر حسین زارع چون در نونهالان وزن کم نمیکرد 
توانست قهرمان نوجوانان جهان شود. پس یادتان باشد که 

در این سن اصلا نباید وزن کم کنید.

سید حسین حسینی

 خبرنگار افتخاری

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسین کاظمی«
 - مربی سابق والیبال - را گرامی می دارد

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

تاتامی

ورزش بانوان

درسال ۱۳۸۰ در رقابت های کشتی آزاد که در همدان برگزار 
شد، اصفهان عنوانی نداشت! اما در کشتی فرنگی کشور که 
در اصفهان به مورد اجرا درآمده بود، در وزن اول رضا توکلی 
به مقام  قهرمانی دست پیدا کرد، در وزن دوم عبدالحمید 
رشمانی به مقام سوم نائل آمد، در وزن هفتم علیرضا 
غریبی هم عنوان قهرمانی را کسب کرد و تیم اصفهان نایب 
قهرمان کشور شد، در سال بعد رسول جزینی همراه تیم 
ملی در مسابقات قهرمانی آسیا 200١ میلادی اولان باتور 

نایب قهرمان شد.
درسال۱۳۸۱ کشتی آزاد قهرمانی کشور در کرمانشاه برگزار 
شد که اصفهان عنوانی نداشت. ولی در کشتی فرنگی کشور 
که در شیراز به مورد اجرا درآمد در وزن دوم حمید کام 
فیروزی نایب قهرمان شد، در وزن پنجم رحمان رئیسی به 
مقام قهرمانی دست پیدا کرد. در وزن ششم حمید مهدیان 
به مقام سوم نائل آمد و تیم اصفهان عنوان سوم کشور 

کسب کرد. 
درسال۱۳۸۲ رقابت های کشتی آزاد در تهران بود و تیم 

اصفهان عنوانی کسب نکرد! درآنوسال کشتی فرنگی در 
قم برگزار شد که دروزن دوم عبدالحمید رشمانی به مقام 

قهرمانی نائل آمد و تیم اصفهان ششم شد.
درسال۱۳۸۳ مسابقات کشتی آزاد در کرمانشاه برگزار شد که 
در وزن چهارم سیاوش گودرزی مقام سوم را کسب کرد، در 
آن سال اصفهان در کشتی فرنگی که در قم بود، یک کشتی 
گیر در وزن هشتم داشت، به نام رسول جزینی که مقام 

سوم را کسب کرد.
برنز  مدال  زارعی  نژاد  عبدالامیر  میلادی   ۲۰۰۶ سال  در 
نوجوانان آسیا که در بانکوک برگزار شده بود را به خود 

اختصاص داد. 
مسابقات  در  عرب جعفری  یداله  میلادی  درسال 2008 
جهانی به کسب مدال برنز جوانان جهان نائل گردید، در 
سال۱۳۹۰ در کشتی آزاد مسابقات قهرمانی ایران در مشهد 

برگزار شد که اصفهان هیچ عنوانی کسب نکرد.
در سال ۱۳۹۱ در کشتی آزاد که در قزوین برگزار شد، در 
وزن ۵۵ کیلوگرم احمدرضا حقیقت پرور مقام نهم و در 
وزن ۶۰ کیلوگرم امیر فتاح نیز مقام نهم را کسب کردند، 
را  هفتم  مقام  گودرزی  سیاوش  کیلوگرم  وزن ۷۴  در 
بدست آورد و در مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور 
همان سال که در تهران برگزارشد، اصفهان هیچ  عنوانی 

بدست نیاورد.
درسال ۱۳۹۵ کشتی آزاد در تهران بود که در وزن ۶۱ کیلوگرم 
امیرحسین اسفندیاری مقام هفتم را کسب کرد، در همان 
سال کشتی فرنگی کشور در تهران برگزار شد که در وزن ۷۱ 

کیلو گرم جواد صابری مقام هفتم را کسب کرد.
در سال ۱۳۹۶ در کشتی آزاد کشور در تهران، در وزن ۸۶ 
وزن ۷۴  در  و  پنجم   مقام  علیرضا سلیمانی  کیلوگرم 

کیلوگرم  سجاد تیموری مقام نهم را کسب کردند. 
در سال ۱۳۷۶ کشتی فرنگی در تهران برگزار شد، در وزن 
۷۲ کیلوگرم جواد صابری پور به مقام چهارم کشور را به 
خود اختصاص داد، در وزن۸۲ کیلوگرم عباس مهدیزاده 
نایب قهرمان شد و در وزن ۸۷کیلوگرم علی منصورزاده  به 

مقام دهم رسید..
وزن ۷۶  در  بود،  تهران  در  که  آزاد  درسال ۱۳۹۷ کشتی 
کیلوگرم امیر موذنی به مقام نهم رسید، در کشتی فرنگی 

همان سال در تهران و در وزن ۷۷ کیلوگرم فرشاد بلفکه 
قهرمان شد و در وزن۸۲ کیلوگرم عباس مهدیزاده به مقام 
پنجم رسید، در وزن ۸۷کیلوگرم علی منصورزاده نیز مقام 

ششم را کسب کرد.
ملکان  شهرستان  در  ب  گروه  در  بزرگسالان  قهرمانی 
آذربایجان شرقی برگزار گردید که در کشتی آزاد تیم اصفهان 
هفتم شد و در اوزان مختلف این نتایج حاصل گردید، در 
وزن ۵۷ کیلوگرم علیرضا حاتمی مقام قهرمانی را تصاحب 
کرد. در وزن ۶۱ کیلوگرم سجاد صالح پور نایب قهرمان شد، 
در وزن۷۴ کیلوگرم حامد رشیدی هم به مقام قهرمانی 
دست یافت، در وزن ۹۷ کیلوگرم عارف خلفیان به مقام 
سوم نائل آمد و در وزن ۱۲۵ کیلو گرم احمدرضا عابدینی 
سوم شد، در آن سال مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور 
در اصفهان و در زمان تصدی دکتر محمد مجیری رئیس 
هیأت کشتی استان اصفهان برگزار شد و تیم اصفهان در 
گرو با فینال جام باشگاه ها رسید و مقام اول را کسب کرد، 
تیم خراسان رضوی دوم و تیم کرمانشاه به مقام سوم 

نائل آمدند.
در وزن ۵۵ کیلوگرم علیرضا اسدی مقام اول و در وزن 
۶۳ کیلوگرم بهرام جمالپور سوم شد، در وزن۸۲ کیلوگرم 
عباس مهدیزاده به مقام قهرمانی نائل گردید، در وزن ۸۷ 
کیلوگرم میلاد خسروی به مقام سوم را کسب کرد و در 
وزن ۱۳۰کیلوگرم حمید سر شوق عنوان قهرمانی را به خود 
اختصاص داد، که می توان گفت از جمله سال های خوب 

کشتی در اصفهان بشمار می رفت.

ترکیب تیم ملی کاراته بانوان ایران برای حضور در رقابت های 
جهانی امارات مشخص شد، مسابقات انتخابی درون اردویی 
تیم ملی کاراته بانوان در دو روز برگزار شد تا در نهایت نفرات 
ملی پوش برای مسابقات جهانی امارات مشخص شوند، 
این مسابقات در اوزان ۵۰-، ۵۵-، ۶۱-، ۶۸- و ۶۸+ برگزار شد 
تا برترین کاراته کا هر وزن در بخش بانوان جهت اعزام به 

مسابقات جهانی کاراته مشخص شود.
در وزن منفی ۵۰ کیلوگرم: سارا بهمنیار، معصومه محسنیان، 
سحر شیروانی و فاطمه قاسمی به رقابت پرداختند و در 

نهایت، بهمنیار نماینده این وزن در مسابقات جهانی شد.
در وزن منفی ۵۵ کیلوگرم: طراوت خاکسار، آویشن باقری 
و فاطمه سعادتی حضور داشتند که خاکسار موفق مسافر 

جهانی شد.
احدی  ملیکا  علیپور،  رزیتا  کیلوگرم:   ۶۱ منفی  وزن  در 
و مهدیس دوستی روی تاتامی رفتند و علیپور با کسب 

بهترین نتایج، جواز حضور در جهانی را کسب کرد.
در وزن منفی ۶۸ کیلوگرم: مبینا حیدری و زهرا یاوری طی 
سه دور مسابقه با یکدیگر رقابت کردند و حیدری توانست 

نماینده این وزن در مسابقات جهانی شود.
در وزن مثبت ۶۸ کیلوگرم: لیلا برجعلی و فاطمه زهرا 
گلبندی حضور داشتند و در پایان، برجعلی بلیت اعزام به 
امارات را رزرو کرد، مسابقات جهانی کاراته در سال ۲۰۲۱ 
طی روز های ۲۵ الی ۳۰ آبان به میزبانی دبی امارات برگزار 

می شود.

در گذر و نظر به کشتی اصفهان در سال های دور و نزدیک؛

سال های درخشش قهرمانان »کشتی اصفهان« که زود گذشت!

مسابقات انتخابی درون اردویی تیم ملی کاراته بانوان در دو روز برگزار شد؛

ترکیب جهانی بانوان کاراته ایران مشخص شد

درسال ۱۳۸۰ در رقابت های کشتی آزاد که در همدان برگزار شد، اصفهان عنوانی نداشت! اما در کشتی 
فرنگی کشور که در اصفهان به مورد اجرا درآمده بود، در وزن اول رضا توکلی به مقام  قهرمانی دست پیدا کرد، در 

وزن دوم عبدالحمید رشمانی به مقام سوم نائل آمد، در وزن هفتم علیرضا غریبی هم عنوان قهرمانی را کسب کرد 
و تیم اصفهان نایب قهرمان کشور شد، در سال بعد رسول جزینی همراه تیم ملی در مسابقات قهرمانی آسیا 2001 

میلادی اولان باتور نایب قهرمان شد.
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ورزشی

اخبار ورزشی

در سومین دوره مسابقات بین المللی 
تکواندو آزاد آسیا؛

عنوان نخست تکواندوی بانوان 
ایران در رقابت های آزاد آسیا

تیم تکواندوی بانوان ایران عنوان قهرمانی رقابت های تکواندو 
آزاد آسیا را از آن خود کرد، سومین دوره مسابقات بین المللی 
تکواندو آزاد آسیا در گروه زنان از روز یک شنبه با حضور ۱۳۸ 
پاکستان،  ایران،  افغانستان،  اردن،  کشور  از ۶  تکواندوکار 
روسیه و هند در هتل پارسیان استقلال تهران آغاز و روز 
گذشته به پایان رسید، مسابقات گروه زنان در اوزان ۴۶-، 
۴۹-، ۵۳-، ۵۷-، ۶۲-، ۶۷-، ۷۳- و ۷۳+ کیلوگرم پیگیری شد.
در پایان این دوره از رقابت های تیم منتخب تکواندو کشورمان 
در گروه زنان با کسب هفت مدال طلا، یک نقره و ۹۳۱ امتیاز 
بر سکوی قهرمانی ایستاد؛ روسیه با کسب یک مدال طلا، یک 
نقره و ۱۸۷ امتیاز کاپ نایب قهرمانی را بالای سر برد و هند با 

کسب دو مدال برنز و ۵۷ امتیاز سوم شد.
تیم های اردن )یک مدال برنز و ۲۶ امتیاز(، افغانستان )بدون 
مدال و پنج امتیاز(، پاکستان )بدون مدال و دو امتیاز( و 
عراق )بدون مدال و دو امتیاز( به ترتیب در رده چهارم تا 

هفتم قرار گرفتند.

بهترین های این دوره از مسابقات:

بهترین مربی: اعظم درستی )ایران(
بهترین بازیکن: معصومه رنجبر )ایران(

کاپ اخلاق: اردن
بهترین سرپرست: ناجیا راسل )ایران(

بهترین داور: زهرا شهریاری )ایران( - آزاده یاسایی )ایران( - 
آیسن آکر )ترکیه(

اسامی مدال آوران به شرح زیر است:
وزن ۴۶- کیلوگرم:

۱- معصومه رنجبر  )ایران(
۲- مهشید کریمیان )ایران(

۳- مبینا فلاحیان )ایران( - نگار قدیانی )ایران(
وزن ۴۹- کیلوگرم:

۱- سعیده نصیری )ایران(
۲- مریم ملکوتی خواه

۳- حدیثه پورکاظمی )ایران( - زهرا علیزاده )ایران(
وزن ۵۳- کیلوگرم:

۱- غزل سلطانی )ایران(
۲- بیانا لاجر )روسیه(

۳- زهرا وطن دوست )ایران( - الهه شیدایی )ایران(
وزن ۵۷- کیلوگرم:

۱- ناهید کیانی )ایران(
۲- حدیثه اماره )ایران(

۳- مبینا شاکری )ایران( - ناهید کیانی )ایران(
وزن ۶۲- کیلوگرم:

۱- سیده نرگس میرنوراللهی )ایران(
۲- عالمه پوشیان جویباری )ایران(

۳- فاطمه جعفری )ایران( - تینا مدانلو )ایران(
وزن ۶۷- کیلوگرم:

۱- عسل صابری )ایران(
۲- نازنین تنکابنی )ایران(

۳- راضیه رنگرززاده )ایران( - سها ابوالفتحی )ایران(
وزن ۷۳- کیلوگرم:

۱- ملیکا میرحسینی )ایران(
۲- زینب اسماعیلی )ایران(

۳- شریا جادهاو )هند(  - راما ابوالعرب )اردن(
وزن ۷۳+ کیلوگرم:

۱- آنا پیچوگینا )روسیه(
۲- نفیسه رنگرززاده )ایران(

۳- فاطمه کرمی )ایران( - هیمانشی آنتیل )هند(
مسابقات آزاد آسیا G١ است و به دارندگان مدال طلا، نقره و 
برنز به ترتیب ۱۰، ۶ و ۳.۶ امتیاز در راستای افزایش رنکینگ 

المپیک تعلق می گیرد.

یادداشت

دیالوگ

بدتر از این نمی شد. با وجود تساوی ناامیدکنندۀ خانگی 
مقابل تافی ها - حتی با نمایش منطقی و تاکتیک پذیر تیم 
در اکثر دقایقِ آن دیدار پیش از ورودِ رونالدو- و تعطیلات دو 
هفته ای حاصل از فیفادیِ پس از آن و با علم به این مسئله 
که هردو فصل گذشتۀ یونایتد زیرنظر اوله نیز هفت-هشت 
هفتۀ ابتدایی اش را خوب آغاز نکرده، همۀ »ما هواداران« 
امیدوارانه تر از همیشه انتظارِ آغاز دوئل کینگ پاور را به اتمام 
رساندیم، اما نتیجۀ سومین باختِ پیاپیِ اوله و تیمش به 
»براندن راجرز« بسیار منفعل تر، ناامیدکننده تر و در اشِِل کلی 

آن، تحقیرکننده تر از حّدِ تصور بود: شکستِ چهار بر دو. 
نبودند:  کم  هم  نتیجه  این  از  حاصل  منفی  رکوردهای 
شکسته شدن نوارِ عدم شکست در بازی های خارج از خانه. 
ثبت سه شکست پیاپی در کلیۀ رقابت ها در برابر لستر پس 
از ١20 سال. همۀ این ها در کنار مصاحبۀ ناپخته و نسنجیدۀ 
»پوگبا« پس از بازی - مبنی بر ضعیف تاکتیکی تیم و لزوم 
تغییرات- به مشکلات موجود در رختکن هم دامن زده و 

احتمالاتِ پیرامونِ بی اعتمادیِ ستاره های تئاتر رویاها 
نسبت به مرد نروژی را افزون کرده است.

نمایش نازیبا و عدم انسجام تاکتیکی کادرفنی تیم 
باقی  دیدار هم جای کوچکترین دفاعی  این  در 
نامطمئن - خصوصا  از لاین آپِ  نگذاشته است. 
استفاده از دبل پیوتِ کند و نامطمئنِ پوگ-مات، 
موثر  و  مقصر  »کاپیتان«ِ  به  بازی دادن  اشتباهِ 
اصلی بر دریافتِ سه گل و سوتی های پی درپی اش 

»اسکات  خصوصا   - دیرهنگام  تعویض های  تا 
مک تامینی«- و درنهایت مهم تر از همۀ این ها: عدم 

جسارت ِ لازم در نیمکت نشینی یا حتی تعویضِ »سی  آر 
سون« که موضوع اصلیِ موردبحث در ادامۀ این کپشن است.

بازگشتِ پسرِ اولدترافورد، به همان میزان که شورانگیز و 
هیجان بخش بود، در چند سطح، یونایتدِ اوله را با چالش های 

جدی تری هم مواجه کرده است.
نخست؛ باید این واقعیت را پذیرفت که او بزودی »37 
ساله« خواهد شد. این بدان معناست که وی دیگر قادر 
نیست همچون سال های 2005 تا 2008 یا حتی اواخر دوران 
حضور درخشانش در سانتیاگو برنابئو، بدود، سریع باشد، 
در همۀ کورس های تن به تن بر یار مقابل چیره شود، در 
کارهای دفاعی مشارکت بیشتری داشته باشد؛ و... بنابراین، 
بازی ندادنِ او در همۀ بازی ها تصمیم سنجیده و عقلانی  ای 

بنظر می رسد. 

کاری که اوله در دیدار قبلی [اورتون] با جسارت تمام آن را 
انجام داد، اما فشارهای حاصل از تساویِ آن دیدار و کلیپ 
پخش شده و جنجال برانگیز از صحبت های ردوبدل شدۀ میان 
»سرالکس فرگوسن« و »حبیب« که طیِ آن سرالکس با 
لحنی نسبتا کنایه آمیز از تصمیم اوله بخاطرِ نیمکت نشینی 
رونالدو، او را مورد انتقاد نرمِ خود قرار می دهد:»شما باید 
همواره با بهترین هایتان وارد زمین شوید«، تمامی این ها 
جملگی باعث شد تا شاید به نوعی »مشکل اصلی«ِ این 
روزهای تئاتر رویاها زیر سایۀ گشتن به دنبالِ »مقصرِ روی 
نیمکت« -که همواره راحت ترینِ کارهاست- مغفول بماند. 
سه بازی، هشت شوت و تنها 3 شوتِ در چارچوب و 0 گل، 
باعث شده تا نظریۀ »خرید آدامسی« حوالیِ جذبِ کریس 
قوت بگیرد؛ خریدی که ابتدایش شیرین بود و رفته رفته 

حلاوتش کم سو و کم رنگ تر می شود.

دوم؛ کشفِ تازه ای نیست که بگوییم »کریستیانو رونالدو« 
در  سرمربی  غاییِ  هدف  و  تیم  اصلی  نیازِ  به هیچ وجه 
نقل و انتقالاتِ تابستانی نبود. حتما از یاد نبردید که جذب 
یک هافبک دفاعیِ کلاس جهانی - رایس؟ نوس؟ سائول؟ 
کاماوینگا؟- و یک بک آپِ مطمئن و خوب برای »ون بیساکا« 
پوشش دادنِ  به جهتِ  بالاتر  تهاجمیِ  خاصیت های  با 
اساسا  و  پست  آن  در  اصلی  مهرۀ  هجومی  ضعف های 
ایجاد انگیزه و چالش برای بیساکا )دقیقا همان کارکرد 

فصل گذشتۀ تلس برای شاو( در صدر اولویت ها و نیازهای 
کادرفنی بود. جذب)بخوانید هایجک( و حضور دوبارۀ کریس 
در اولدترافورد، بیش از آنکه براساسِ نیازِ تیم بوده باشد، 
جنبۀ حیثیتی)انتقال او به منچسترسیتی به مثابۀ فروریختن 
بیش از پیشِ وجهۀ شیاطین سرخ در این سال ها بود(، 
برندینگ، درآمدزایی و نهایتا از حیثِ فوتبالی حکم بوستر 
و گیلاسِ روی کیک را داشت. به حرف های گزافِ مدیا 
توجه نکنید. مگر او چند نفر است و چه نیروی ماورایی  و 
ویژه ای دارد که حضورش قرار بوده یک تنه تیم را به فتحِ 

تمام عناوین معتبر برساند!؟
سوم؛ اما، اما، اما و اما... همۀ این ها به کنار، نباید این 
نکته را هم فراموش کرد که داریم در مورد یکی از برترین 
و احتمالا کامل ترین فوتبالیست های تاریخ حرف می زنیم 
نه هر بازیکن معمولیِ دیگری که سیکلِ جواب ندادن و جا 
نیفتادنش در تیم قابل پیش بینی باشد. باری؛ او رونالدوست 
و همۀ ما می دانیم که »اگر« جا بیفتد، فراتر از هر عنصر 
دیگری درونِ زمین پتانسیلِ کمک به اوله را دارد. اما این 
»اگر« به الزامات بسیاری بستگی دارد. از جمله: »جسارتِ 
اوله در نیمک نشین کردن او تا زمانی که به هماهنگیِ 
کامل با تیم برسد«. شما مختارید تا نگارندۀ این 
سطور را به رگبارِ فحش، نعل و نفرین و... ببندید، 
اما من ابایی ندارم که بگویم همچنان به »اوله و 
تفکراتش« اعتماد دارم. اعتمادی که خوش بختانه 
هم  باشگاه  رده بالای  و  مدیریتی  سطوحِ  در 
به گل نشستۀ  یونایتدِ  کسی  کمتر  دارد.  وجود 
پسافرگوسنِ زیرنظر اساتید »دیوید مویس«، »لوئیز 
فان خال« و »آقای خاص!« را از یاد برده است؛ و 
حالا، پسر نروژی و قاتلِ بیبی فیسِ اولدترافورد که 
پروژۀ بازسازی اش پس از دو فصل به سرانجام نسبتا 
مشخصی رسانده، لیاقت فرص برای »یک فصلِ کامل« 
را دارد. فقط »یک فصل«. کمی صبر کنید و نظاره کنید تا 
ببینیم چه نتیجه ای حاصل می شود. قطعا پایانِ این فصل 
روشن خواهد کرد که »او« تواناییِ »کسب عناوینِ مهم« و 
»درخشش در لحظات حساس« را دارد یا صرفا یک »منیجر«ِ 
 C بالقوه بوده تا با ماموریتِ خطیر تبدیل یونایتد از تیم ردۀ
به ردۀ B در اروپا، دریم تیمی با ستارگان و جوانانِ مستعد 
تحویلِ سرمربی بعدی دهد. »دالانِ شوک«ِ اوله و شاگردانش 
فرا رسیده و فعلا بدون »صبر« و »امیدواری«، جز عذاب 

چیزی سهم مان نخواهد شد...
شاید حق با »پل الوار« بود!

»سخن کوتاه باید کرد: دریای بدونِ عشق سرد است«

سیاوش سپهوند مسئول کمیته استعدادیابی و رده های 
پایه فدراسیون و رئیس هیات دوومیدانی استان لرستان 
گفت: همه تهمیدات لازم برای برگزاری مسابقات قهرمانی 
دوومیدانی باشگاه های کشوردررده نوجوانان و جوانان دختر 

و پسر در خرم آباد فراهم است.
سیاوش سپهوند رئیس هیات دوومیدانی استان لرستان 
گفت: خرم آباد، از روز دو شنبه میزبان مسابقات دوومیدانی 

قهرمانی باشگاه های کشور در رده نوجوانان و جوانان و در دو 
بخش دختران و پسران است.

وی ادامه داد: این رقابت ها در 26 و 27 مهرماه در بخش 
پسران و در 29 و 30 مهرماه نیز در بخش دختران  تحت 
عنوان کنگره 6300 شهید لرستان در ورزشگاه جهان پهلوان 

تختی خرم آباد برگزار می شود.
رئیس هیات دوومیدانی استان لرستان با بیان اینکه 500  
ورزشکار، مربی، داور و کادرفنی در این مسابقات حضور 
خواهند داشت، افزود: 250 نفر در بخش پسران و 250 نفر 
دیگر نیز در بخش دختران در قالب ۱۵ تیم در این رقابت ها 

حضور دارند.
سپهوند با بیان اینکه تیم باشگاه پلیمر خلیج فارس خرم 
آباد در دو بخش دختران و پسران با حضور ۵۰ ورزشکار 
در این مسابقات شرکت می کند، تصریح کرد: برگزاری این 
مسابقات به عنوان انتخابی تیم ملی نوجوانان جهت شرکت 

در مسابقات آسیایی کویت در اسفند ماه سال جاری است.
رییس هیات دوومیدانی لرستان با بیان اینکه تیم های 
می کنند،  شرکت  مسابقات  این  در  کشور  برتری  لیگ 
خاطرنشان کرد: ١0 باشگاه برتر کشور مانند مس سرچشمه، 
سپاهان، دانشگاه آزاد و... در این مسابقات حضور می یابند.

وی با بیان اینکه این رقابت ها به صورت زنده از شبکه استانی 
افلاک لرستان پخش خواهند شد، گفت: این چهارمین 
میزبانی است که توسط هیات دوومیدانی لرستان انجام می 
شود. سیاوش سپهوند رونمایی از وسایل تخصصی هیات  
این مسابقات  برنامه های  دیگر  از  را  لرستان  دوومیدانی 
عنوان کرد و یادآور شد: از حمایت های مدیرکل ورزش و 
جوانان لرستان، ریاست فدراسیون دوومیدانی، دکتر رحمتی 
مدیرعامل شرکت پلیمر خلیج فارس، بسیج ورزشکاران سپاه 
ابوالفضل)ع( لرستان و روسای هیات های شهرستانی تقدیر 

می کنیم.

که عشق آسان نمود اول و لی...

نمایشِ انفعال

»مسئول کمیته استعدادیابی و رده های پایه فدراسیون دوومیدانی« خبر داد:

خرم آباد میزبان شایسته مسابقات دوومیدانی قهرمانی باشگاه های کشور است 

مهدی تیموری

 سردبیر

!VAR واکنش سجادی به شائبه همکاری فدراسیون فوتبال با یک شرکت صهیونیستی در ورود
هنوز گزارش دقیقی به دست من نرسیده است. منتظرم گزارش مشروح و کاملی به دستم برسد. علاقمندیم در همه جای ورزش از 
تکنولوژی روز استفاده کنیم، وزیر ورزش و جوانان در  پاسخ به این سوال که ما این سیستم را در حال حاضر در کشور داریم، گفت: 
خیر نداریم و این سیستم برای ما نیست. قرار است از آن استفاده کنیم.سجادی همچنین درباره اینکه گفته شده فیفا استفاده اجازه 

از آن را نداده، خاطرنشان کرد: این موضوع را نمی دانم که اجازه گرفتیم یا خیر اما باید از تکنولوژی در ورزش استفاده کنیم.
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مشکین دشت شهری با قدمت طولانی و مردمی صبور و 
زحمتکش سال ها در زیرسایه کرج بوده و حالا به عنوان یکی 
از دو شهر در شهرستان جوان فردیس، با مشکلات بسیاری 
روبروست. اختلاف بین شهرداری های فردیس و مشکین 
دشت، بر سر اجرای مصوبه دولت و تعیین حدود مرزی دو 
شهر، مهمترین چالش این روزهای مشکین دشتی هاست. 
وجود املاک قولنامه ای هم یکی از مهمترین چالش های 
مدیران شهری محسوب می شود که چون سدی بر سر راه  
اجرای طرح ها و برنامه های  توسعه شهری است و اما گره 

این مشکلات تنها به دست استاندار البرز باز می شود. 
پس از مصوبه هیات دولت در خصوص شهرستان شدن 
این  مرزی  حدود  تعیین  موضوع    ،۹۲ سال  در  فردیس 
شهر همچنان مطرح  بوده و در هیچ حوزه ای به نتیجه 
نرسیده است. علاوه بر اختلافاتی که در مرزهای شهرستانی 
فردیس با کرج همچنان وجود دارد و شهرداری فردیس را 
دچار چالش های فراوان کرده است؛ در حوزه مرزی فردیس 
و مشکین دشت هم اختلافاتی وجود دارد که تا کنون حل 

نشده است. 
بعثت،  شهرک های  وزیران،  هیات  مصوبه  طبق  ظاهرا 
محدوده  و  رستمی  شهید  هواپیمایی،  زراعی،  مهندسی 
نظر  در  دشت  مشکین  بخش  جزو  مپنا  لوکوموتیوسازی 
گرفته شده که شهرداری های فردیس و مشکین دشت بر سر 
الحاق شهرک شهید رستمی و لوکوموتیوسازی مپنا هنوز هم 

به توافق نرسیده اند.  
شورای  وقت  رئیس  افتخاریان  حسن  سید   ۹۹ سال  در 
فردیس طی اقدامی با استناد به طرح جامع و تفصیلی 
مصوب سال های ۶۸ تا ۹۴، درخواست های مکرر مردمى، 
بر خواستگاه مردم،  تکیه  نیز  و  آنها  نارضایتی های  اعلام 
و  رستمی  شهید  شهرک  الحاق  مصوبه  اجرای  توانست 
لوکوموتیوسازی مپنا به مشکین دشت را به دستور مدیر 
کل دفتر تقسیمات کشوری وزارت کشور تا بررسی مجدد،  
متوقف کند. این توقف در اجرای مصوبه هیات دولت تا 
امروز همچنان مسکوت مانده اما به گفته رئیس شورای 
مشکین دشت، این توقف،  شهر را با مشکلات فراوانی روبرو 

کرده است. 

عدم تعیین تکلیف مناطق الحاقی؛ اصلی ترین مشکل 
مشکین دشت 

در  دشت،  مشکین  شهر  شورای  رئیس  اسدپناه،  داوود 
نشست خبری با جمعی از اصحاب رسانه در این خصوص 
اظهار کرد: مشکل اصلی در مشکین دشت پس از شهرستان 
شدن فردیس، الحاق برخی شهرک ها از جمله شهرک شهید 
رستمی و منطقه مربوط به لوکوموتیوسازی مپنا به حوزه 
مشکین دشت است که پس از گذشت ۸ سال از شهرستان 

شدن فردیس، هنوز به نتیجه نرسیده است. 
وی افزود: طبق مصوبه هیات وزیران علاوه بر شهرک های 
مهندسی زراعی، هواپیمایی و بعثت، شهرک شهید رستمی 
راه  ریل  پایین دست  از  مپنا  لوکوموتیوسازی  و محدوده 
در  است. حتی  مرکزی مشکین دشت  بخش  آهن، جزو 
انتخابات دوره پنجم و ششم  شورای اسلامی، اهالی مناطق 
فوق به نمایندگان مشکین دشت رای دادند. اما علیرغم 
قانون  اجرای  در  کارشکنی ها  شده،  انجام  پیگیری های 
موجب شده جمعیت بیش از ۱۰ هزار نفری ساکن در مناطق 

فوق بلاتکلیف بمانند.   

مسکوت ماندن مصوبه الحاق با پرو پاگاندای رسانه ای 
شورای فردیس

رئیس شورای اسلامی شهرمشکین دشت گفت: با توجه به 
اینکه پرونده های مناطق فوق به شهرداری مشکین دشت 
منتقل نشده است؛ شهرداری مشکین دشت طبق قانون 
اجازه ارائه خدمات به این مناطق را ندارد و فقط زباله های 
فردیس جمع  توسط شهرداری  اوقات  مناطق گاهی  این 

آوری می شود. 
وی اضافه کرد: متاسفانه علیرغم پیگیری های انجام شده، 
به  را  فوق  مناطق  پرونده های  و  اسناد  فردیس  شهرداری 
شهرداری مشکین دشت انتقال نمی دهد و شورای فردیس با 
تبلیغات سوء و پروپاگاندای رسانه ای موجب شده استاندار 
البرز، اجرای مصوبه هیات وزیران را متوقف کند. از سوی 
در  فرماندار فردیس  امضای  ای  با  دیگر طبق صورتجلسه 
آبانماه ۹۹، تغییر و تحول و انتقال پرونده ها از شهرداری 
فردیس به شهرداری مشکین دشت باید انجام  شود. اما 
وزیران  هیات  مصوبه  اجرای  برای  هم  فردیس  فرماندار 

محافظه کاری می کند.  
اسدپناه با بیان اینکه مصوبه هیات وزیران لازم الاجراست، 
گفت: تهییج افکار عمومی و جمع آوری امضای عده ای از 
مردم توسط شورای فردیس برای جلوگیری از اجرای مصوبه 
هیات وزیران کار درستی نیست؛ در حالیکه مردم مناطق 
فوق برای دریافت خدمات بهتر و پایان بلاتکلیفی راضی به 

الحاق به مشکین دشت هستند.

بررسی طرح جامع مشکین دشت چشم به راه یک ابلاغ از 
استاندار البرز 

رئیس شورای اسلامی شهرمشکین دشت تصریح کرد: با 
توجه به اینکه طرح جامع مشکین دشت پس از ۱۰ سال 
در حال بررسی است، الحاق مناطق فوق باید تعیین تکلیف 
شود که این امر منوط به دستور ابلاغ  از سوی استاندار البرز 
به اداره راه و شهرسازی است. علی رغم مکاتبه شورای قبلی 
با استاندار البرز و دونامه از سوی شورای فعلی، استاندار 
محترم به این امر توجهی نمی کند و بر اساس شنیده ها 
ایشان ترجیح می دهد، انجام این موضوع را به استانداری 
بعدی واگذار کند.  بررسی طرح جامع مشکین دشت معطل 
دستور استاندار به اداره راه و شهرسازی است و هزینه های 
شهرداری برای بررسی طرح جامع در حال از بین رفتن است. 

تعلل استاندار البرز در اجرای مصوبه هیات وزیران 

رئیس شورای مشکین دشت خاطر نشان کرد: الحاق مناطق 
فوق به مشکین دشت، مطالبه به حق مردم است که توسط 
شورا پیگیری می شود که در این راستا از استاندار البرز تقاضا 
داریم دستور الحاق مناطق مذکور و اجرای مصوبه هیات 
وزیران را صادر کند.  تعلل در این امر توسط استاندار البرز 
ترک فعل محسوب می شود که این موضوع را توسط مراجع 

نظارتی پیگیری می کنیم. 

دود اهمال کاری ها به چشم مردم می رود

بنا بر آنچه گفته شد، تعیین تکلیف حدود مرزی شهرستان 
فردیس چه در مرزهای شهرستانی و چه در مرزهای داخلی 
شهری، که مشکلات مختلفی را برای فردیس و مشکین 
دشت ایجاد کرده به اراده و تصمیم مسوولان حاکمیتی 
استان و شهرستان بستگی دارد و به نظر می رسد پس از 

۸ سال بهانه جویی و رفع تکلیف،  باید در این خصوص 
تصمیمات جدی و متقن گرفته شود تا دود این اهمال 

کاری ها بیش از این به چشم مردم نرود. 

مشکین دشت؛ شهری با املاک قولنامه ای 

و اما مشکین دشت مشکلات عمده دیگری هم دارد که 
اصلی ترین آنها وجود املاک قولنامه ای است که شهرداری 
را برای توسعه و آبادانی شهر دچار چالش کرده است؛ در 
بخشی از این نشست حسین بغدادی شهردار مشکین دشت 
در خصوص موضوع تقسیمات کشوری و مصوبه هیات 
وزیران، خاطر نشان: ما خواستار اجرای قانون و مصوبه ای 
هستیم که از سال ۹۲ روی زمین مانده و اجرا نمی شود. 
اما معضل مهم دیگر در خصوص مشکین دشت، موضوع 
املاک قولنامه ای است؛ متاسفانه اغلب اراضی مشکین 
دشت فاقد سند رسمی هستند، در حالیکه حمایت های 

دولتی و قوانین موجود برای املاک سنددار است. 
 وی افزود: درحالیکه قوانین بر مالکان املاک سند دار جاری 
می شود؛  به دلیل قولنامه ای بودن املاک مشکین دشت، 
شهرداری برای برنامه ریزی در امور شهر، اجرای طرح ها و 
ندارد و وجود املاک  را  با مالکان  امکان توافق  تملکات، 

قولنامه ای شهر را قفل کرده است. 

تقاضای مهلت دوساله برای سند دار کردن املاک 
قولنامه ای

شهردار مشکین دشت همچنین با اشاره به اینکه موضوع 
فرمانداری  طریق  از  شهر  اسلامی  شورای  توسط  فوق 
شهرستان فردیس پیگیری شده است؛ گفت: در این راستا 
از فرمانداری درخواست شده تا مهلتی دوساله برای سند 
محدودیت های  و  گرفته  نظر  در  شهر  املاک  شدن  دار 
قانونی برای املاک قولنامه ای برداشته شود. این درخواست 
تایید،  صورت  در  و  شده  ارسال  استان  تامین  شورای  به 
امیدواریم بتوانیم شرایط بهتری برای مالکان و شهرداری در 

امورشهر ایجاد شود.
فقط در پایان می توان گفت که برای هر مشکلی راهکاری 

است؛ البته  اگر اراده و همتی باشد!

البرز

املاک قولنامه ای قفلی بر پای امور عمرانی مشکین دشت؛

استاندار البرز در اجرای مصوبه هیات دولت اهمال می کند 

مریم آقانوری

 خبرنگار

رئیس شورای اسلامی شهرمشکین دشت تصریح کرد: با توجه به اینکه طرح جامع مشکین دشت پس از ۱۰ سال در 
حال بررسی است، الحاق مناطق فوق باید تعیین تکلیف شود که این امر منوط به دستور ابلاغ  از سوی استاندار البرز به اداره راه 

و شهرسازی است. علی رغم مکاتبه شورای قبلی با استاندار البرز و دونامه از سوی شورای فعلی، استاندار محترم به این امر توجهی 
نمی کند و بر اساس شنیده ها ایشان ترجیح می دهد، انجام این موضوع را به استانداری بعدی واگذار کند.  بررسی طرح جامع مشکین 

دشت معطل دستور استاندار به اداره راه و شهرسازی است و هزینه های شهرداری برای بررسی طرح جامع در حال از بین رفتن است. 


